

S.O.D MORE - 1 bottle & 1 boxes

S.O.D MORE helps boost the immune system in the body and rejuvenate cells damaged from oxidative stress, a so-called Proactive Oxidant.

S.O.D MORE 有助于增强体内的免疫系统，使因氧化应激而受损的细胞恢复活力，即所谓的主动氧化剂。

S.O.D MORE membantu meningkatkan sistem imun dalam badan, meremajakan sel-sel yang rosak akibat tekanan oksidatif, yang disebut sebagai Proactive Oxidant.



F4 - 2 boxes

There are 3 steps of F4 - Block, Burn & Build that make F4 more effective in helping weight management to achieve the 4 benefits - Fit, Firm, Fresh & Fast!

F4 的3个步骤 - 阻挡、燃烧 & 建立让 F4 更有效地实现体重管理4大优势 - 健康、结实、清新和快速!

Terdapat 3 langkah F4 - "Block, Burn & Build" yang menjadikan F4 lebih berkesan dalam membantu pengurusan berat badan untuk mencapai 4 faedah - "Fit, Firm, Fresh & Fast!"



PHYTOVY - 2 boxes

Phytovy contains high fiber that helps excrete waste and toxins in the intestines and controls weight and blood sugar levels. It also improves the absorption of nutrients.

Phytovy 含有高纤维,有助于排泄肠道中的残留物和毒素,控制体重和血糖水平,促进营养吸收。

Phytovy mengandungi serat yang tinggi, membantu membuang sisa dan toksin dalam usus, mengawal berat badan, mengawal paras gula dalam darah dan meningkatkan penyerapan nutrien.



T Chloro Plus - 6 boxes

T-Chloro Plus reduces the accumulation of toxins, controls blood sugar levels, reduces cholesterol, and provides oxygen to the body.

T Chloro Plus 减少毒素堆积,控制血糖水平,降低胆固醇也为身体提高氧气。

T-Chloro Plus mengurangkan pengumpulan toksin, mengawal paras gula dalam darah, mengurangkan kolesterol dan membekalkan oksigen dalam badan.



ALL PRO / HY PRO - 6 boxes

ALL PRO (energy per sachet : 180 kcal)

Contain high protein, minerals, and vitamins. It effectively helps mass muscle growth yet remains exceptionally low in fat, lactose, and cholesterol, which is ideal for weight loss.

含有高蛋白质,矿物质和维生素。能有效帮助肌肉增长,同时可降低脂肪、乳糖和胆固醇,是瘦身的最佳选择。

Mengandungi protein yang tinggi, mineral dan vitamin. Dapat membantu pertumbuhan otot dengan berkesan, sambil mengurangkan lemak, laktosa dan kolesterol, adalah pilihan terbaik untuk penurunan berat badan.



Hy Pro Strawberry
(energy per sachet : 100 kcal)

It is a protein product derived from plants which is an easily digestible protein. It helps stimulate the metabolism process and helps the body to build muscle mass.

它是一种从植物中提取的蛋白质产品,易于消化。它有助于刺激新陈代谢过程,并帮助身体建立肌肉质量。

Ia adalah produk protein yang berasal dari tumbuhan yang merupakan protein yang mudah dihadam. Ia membantu dalam merangsang proses metabolisme dan membantu badan untuk membina jisim otot.

Hy Pro Next
(energy per sachet : 120 kcal)

It can quickly assimilate a good source of protein with high nutritional value into the body. In addition, it is low in calories, free of cholesterol, and suitable for lactose-intolerant people.

一种良好的蛋白质来源,具有很高的营养价值,很容易被人体吸收。它热量低,不含胆固醇,适合乳糖不耐症的人食用。

Sumber protein yang baik dengan nilai pemakanan yang tinggi dan boleh diasimilasikan ke dalam badan dengan mudah. Ia rendah kalori, bebas kolesterol dan sesuai untuk orang yang tidak bertoleransi laktosa.